
ALINGSÅS IDROTTSHISTORISKA SÄLLSKAP 

 

Protokoll fört vid årsmöte den 18 mars 2024 

 
Plats  Föreningslokalen, Norra Strömgatan 5 A 

 

Närvarande 21 medlemmar 

 

Parantation 

Före årsmötet påbjöds en tyst minut för hedra minnet av de medlemmar som 

avlidit sedan förra årsmötet. 

 

Utdelning av stipendium 

I samband med årsmötet delade styrelsens ordförande, Kjell Johansson, ut ett 

stipendium till Långareds BoIS för dess arbete med ungdomar som utövar 

parasport. 

 

Årsmöte 
 

 1 Årsmötets öppnande 

AIHS ordföranade, Kjell Johansson, hälsade de närvarande välkomna och 

förklarade årsmötet öppnat. 

 

 2 Val av ordförande för årsmötet 
Till ordförande för årsmötet valdes Kristina Grapenholm. 

 

 3 Val av sekreterare för årsmötet 
Till sekreterare för årsmötet valdes Lars Larsson. 

 

 4 Val av två justeringsmän 
Till att jämte ordföranden justera årsmötesprotokollet valdes Kent Gustavsson och 

Kent Holm. 

 

 5 Fråga om stadgeenlig kallelse 
Årsmötet har kungjorts genom annons i Alingsås Tidning, på sällskapets hemsida 

samt via e-post till medlemmarna. 

 

 6 Godkännande av dagordning 

Upprättad och utsänd dagordning godkändes. 

 

 7 Verksamhetsberättelse och bokslut 
Styrelsens förslag till verksamhetsberättelse och bokslut föredrogs av Sven-Göran 

Olson. Resultatet utvisar en vinst på 95.896,84 kronor. I detta ingår – förutom 

sällskapets kärnverksamhet – utvecklingen av aktiernas börsvärde samt 

ekonomisk redovisning av Idrottscaféet. Utgående kapital uppgår efter årets 

resultatdisposition till 3.325.224,53 kronor. 

 

Styrelsens förslag godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

 



  8 Revisionsberättelse 
Revisorernas berättelse föredrogs av Lasse Högman. De påpekade att all 

redovisning och övriga dokument har redovisats på ett mycket föredömligt sätt. 

 

Berättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

 

 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
På förslag av revisorerna beviljade årsmötet styrelsen full ansvarsfrihet för det 

gångna verksamhetsåret. Ordföranden framförde ett varmt tack till styrelsen för 

ett gott arbete under det gångna året och ett gediget underlag för beslut. 

 

 10 Styrelsens förslag till förvaltningsstrategi för gåvan från Lars  

  Blomqvist 
År 2016 erhöll AIHS en gåva från Lars Blomqvist att i första hand användas till 

att täcka kostnader för en hyrd lokal. Gåvan består av aktier som ska förvaltas så 

att avkastningen kan användas till att täcka dessa kostnader. Styrelsen har 

utarbetat en så kallad förvaltningsstrategi för förvaltning av gåvan. Förslaget 

föredrogs av Sven-Göran Olson. 

 

Årsmötet godkände förslaget till förvaltningsstrategi. 

 

 11 Verksamhetsplan för 2024 
Kjell Johansson informerade om styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2024. 

Förslaget godkändes och lades till handlingarna. 

 

 12 Budget för år 2024. 
Styrelsens förslag till budget för 2024 föredrogs av Sven-Göran Olson. Förslaget 

godkändes och lades till handlingarna. 

 

 13 Årsavgift för 2025 
På grund av ökade kostnader, bland annat en kraftig höjning av avgiften till 

Westgöta Idrottshistoriska Sällskap, hade styrelsen föreslagit en höjning av 

medlemsavgiften till 200 kronor per medlem för år 2025. 

 

Årsmötet godkände förslaget. 

 

 14 Val av ordförande för ett år 
Till styrelseordförande för ett år valdes Kjell Johansson. Han blev enhälligt vald. 

 

 15 Val av tre styrelseledamöter för två år 
Till ledamöter i styrelsen för två år valdes Ronnie Andersson, Kent Gustavsson 

och Hasse Hasselhuhn. 

 

 16 Val av en styrelseledamot för ett år (fyllnadsval) 
Inget förslag förelåg från valberedningen. Frågan överlämnades till styrelsen. 

 

 17 Val av en revisor för två år 
Till revisor för två år valdes Greger Magnusson. 

 

 18 Val av en revisorssuppleant för ett år 
Till revisorssuppleant för ett år valdes Börje Björkqvist 

 



  

 19 Val av valberedning 
Till valberdning inför nästa årsmöte valdes Åke Aronsson (sammankallande) och 

Stig Olsson. Valet av den tredje medlemmen hänsköts till styrelsen. 

 

 20 Stadgeändringar 
För att möjliggöra att vid behov hålla ett extra årsmöte har styrelsen föreslagit att 

en ny paragraf - § 10 - införs i sällskapets stadgar av följande lydelse: 

 

 "Extra årsmöte hålles när styrelsen eller revisorerna finner att det är 

 nödvändigt, eller när minst 1/10 av föreningens medlemmar, dock minst  tre 

medlemmar, kräver detta genom en skriftlig begäran till styrelsen. Av  begäran ska 

framgå det eller de ärenden som medlemmarna vill att mötet  ska behandla och 

skälen till detta. På extra årsmöte får endast de ärenden  som angivits i kallelsen 

behandlas. 

 

Om kallelse till extra årsmöte och beslutsförhet vid sådant möte gäller vad som 

sägs i § 5 och§ 7." 

 

Nuvarande § 11 i stadgarna (blir nu § 12 på grund av att § 10 fått ny lydelse enligt 

ovan) revideras så att den får följande lydelse med avsikt att bilda en stiftelse vid 

en upplösning av sällskapet om ett betydande kapital kvarstår av gåvan från Lars 

Blomqvist 2016: 

 

"För upplösning av sällskapet krävs beslut med minst två tredjedels 

majoritet vid två på varandra följande årsmöten. Perioden mellan dessa 

årsmöten ska vara minst tre månader. Besluten ska innehålla föreskrift om 

användning av befintliga tillgångar. Användningen ska ha ett lokalt 

föreningsfrämjande ändamål med inriktning mot ungdomsidrott och då så 

långt möjligt mot ungdomar med funktionsvariationer. Beslutet ska även 

innehålla föreskrift om hur handlingar ska arkiveras samt hur sällskapets 

handlingar ska hanteras. 

 

Då sällskapet 2016 erhöll en större gåva av framlidne Lars Blomqvist kan 

sällskapets tillgångar komma att bestå av ett betydande kapital. För att 

säkerställa användningen av kapitalet enligt gåvogivarens och sällskapets 

önskemål öveförs sällskapets tillgångar till en stiftelse. Stiftelse skapas 

endast om tillgångarna är betydande. 

 

Övergången till stiftelse samt hur kapitalet ska användas i denna stiftelse, 

beslutas av sällskapets styrelse före upplösningen av sällskapet, och 

förvaltningen ska följa vad som står i sällskapets dokument "AIHS 

Förvaltning av gåva erhållen av Lars Blomqvist 2016". Användningen av 

kapitalet i Stiftelsen ska ingå i Stiftelsens statuter. 

 

Medlemmarna har inte rätt till del av föreningens behållning vid 

upplösning av föreningen." 

 

Årsmötet beslöt enhälligt att godkänna ovanstående förslag till stadgeändringar. 

 

 21 Motioner 

Inga motioner hade inkommit. 



 

 22 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

 23 Årsmötets avslutning 

Ordföranden gratulerade till den fina lokalen, dess förnämliga samlingar och 

verksamheten i övrigt. Hon önskade lycka till med framtida verksamhet. 

 

Därefter förklarade ordföranden årsmötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

Lars Larsson 

 

Justeras 

 

 

Kristina Grapenholm  Kent Gustavsson  Kent Holm 

   

 

 

 


